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Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  13. 06. 2022 

Číslo:  3655/2021/OF-24300 

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

tajomník komisie 

email: martin.sokol@vucke.sk 

telefón: 055/7268 158 

   

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 31. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 10. 06. 2022 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, zasadacia 

miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Majetkové veci                          

 a) Nájom nebytových priestorov pre BONA FIDE, o. z. 

 b) Kúpa nehnuteľností v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

3. Spolufinancovanie výstavby ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava 

4. Zmeny v zakladateľskej listine GeoSurvey, s. r. o. a informatívna správa 

5. Spolufinancovanie projektu Technickej pomoci SO pre IROP KSK z REACT – EÚ v 

programovom období 2014 - 2020“ 

6. Aktualizácia uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 224/2015 zo dňa 

15. 06. 2015, 517/2017 zo dňa 12. 06. 2017 a č. 117/2018 zo dňa 27. 08. 2018 o poskytnutí 

návratných bezúročných finančných výpomocí pre Európske zoskupenie územnej 

spolupráce Via Carpatia s ručením obmedzeným    

7. Schválenie realizácie a spolufinancovania projektu v oblasti podpory envirovýchovy v 

rámci Operačného programu Kvalita životného prostredia – KlimaPark Kysak 

8. Spolufinancovanie výstavby ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava 

9. Informatívna správa o Geoportáli Košického kraja 

10. Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v  zimnom období 2021/2022 

11. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2022      

12. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2022 

13. Rôzne 

14. Záver 
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K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  Predseda komisie Ing. František Petro (ďalej ako „predseda“) privítal prítomných 

členov komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 

16 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 31. rokovaní komisie ospravedlnili:  Ing. Pavelčák, Ing. Ďurovčík, 

Ing. Jakubišin, Ing. Sokologorský, Ing. Dulina, Ing. Pataky, Ing. Polaček, Ing. Tomaško a Edita 

Rudinská. 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

Predseda prezentoval návrhy na zmenu v programe rokovania: 

1. V navrhovanom programe sa vypúšťa v bode 2. písmeno c.)  

2. V Bode 3. sa mení názov z pôvodného „Poskytnutie dotácie Mestu Rožňava na 

výstavbu ihriska s umelým povrchom“ na nový názov: Spolufinancovanie výstavby 

ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava 

3. Do programu je zaradený materiál s názvom „Peňažný príspevok Košického 

samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov obchodnej spoločnosti 

Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o.“ za bod č. 7 ako bod č. 8, nasledujúce 

body sa prečíslujú. 

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Požiadal členov 

komisie o hlasovanie o programe rokovania s navrhovanými úpravami. 

 

Uznesenie č. 13/2022 
Komisia schvaľuje program 31. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 15   

Za: 15                                          Proti: 0                                  Zdržal sa: 0    

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Majetkové veci                     

a) Nájom nebytových priestorov pre BONA FIDE, o. z. 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, právnik odboru správy majetku 

a PhDr. Jana Knežová, vedúca odboru kultúry.  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Kočiš, p. Rečka, Ing. Palík, Ing. Petro. Na ich dotazy 

odpovedala JUDr. Palková, JUDr. Bilčak a Martin Dubéci, generálny manažér OZ BONA 

FIDE. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 14/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 15 

Za: 13                                          Proti:  0                                   Zdržal sa: 2  

Návrh bol schválený. 
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b) Kúpa nehnuteľností v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Marta Vargová, vedúca referátu hospodárenia s 

majetkom 

 

Diskusia:  Do diskusie sa zapojil p. Rečka. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 15/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 14 

Za: 14                                         Proti: 0                                    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Spolufinancovanie výstavby ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Peter Zůbek, vedúci oddelenia športu a JUDr. Ing. Lucia 

Pivarníková, referent pre šport.  

 

Diskusia:  Do diskusie sa zapojil Ing. Balázs, p. Rečka, Ing. Kočiš. Na ich dotazy odpovedal 

Peter Zůbek a JUDr. Bilčak. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 16/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 14  

Za:  14                                        Proti: 0                                    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Zmeny v zakladateľskej listine GeoSurvey, s. r. o. a informatívna správa 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Peter Harčarik, vedúci odboru projektov a investícií 

 

Diskusia:  K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 17/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 13 

Za: 13                                          Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 5 

Spolufinancovanie projektu Technickej pomoci SO pre IROP KSK z REACT – EÚ v 

programovom období 2014 – 2020 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Mgr. Miroslava Kočanová, vedúca referátu riadenia 

a koordinácie odboru SO pre IROP 

 

Diskusia:  K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 18/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 13 

Za: 13                                         Proti: 0                                    Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6    

Aktualizácia uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 224/2015 zo dňa 

15. 06. 2015, 517/2017 zo dňa 12. 06. 2017 a č. 117/2018 zo dňa 27. 08. 2018 o poskytnutí 

návratných bezúročných finančných výpomocí pre Európske zoskupenie územnej 

spolupráce Via Carpatia s ručením obmedzeným    

Vyjadrenie:   Materiál prezentovala Ing. Julianna Orbán Máté, PhD. riaditeľka EZÚS Via 

Carpatia 

 

Diskusia:  K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 19/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 13 

Za:  13                                        Proti: 0                                    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Schválenie realizácie a spolufinancovania projektu v oblasti podpory envirovýchovy v 

rámci Operačného programu Kvalita životného prostredia – KlimaPark Kysak 

Vyjadrenie:   Materiál prezentovala Ing. Barbora Kováčová, vedúca referátu regionálneho 

rozvoja a plánovania  

 

Diskusia:  K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 
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Uznesenie č. 20/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 13 

Za: 13                                         Proti: 0                                    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Peňažný príspevok Košického samosprávneho kraja do kapitálového fondu z príspevkov 

obchodnej spoločnosti Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s. r. o. 

Vyjadrenie:   Materiál prezentovala JUDr. Lenka Vargová Jurková, výkonná riaditeľka KOCR 

Košice Región Turizmus 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Palík. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 21/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 13 

Za:  13                                        Proti:  0                                   Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9 

Informatívna správa o Geoportáli Košického kraja 

Vyjadrenie:   Materiál prezentoval Ing. Martin Pukančík, vedúci referátu GIS 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 22/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 10 

Prítomní: 13 

Za: 13                                         Proti: 0                                    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 10 

Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v  zimnom období 2021/2022 

Vyjadrenie:   Materiál prezentoval Ing. Juraj Gubík, riaditeľ prevádzkového úseku Správy ciest 

KSK 
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Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Balázs a Ing. Petro. Na ich dotazy odpovedal Ing. Gubík. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 23/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní: 13 

Za: 13                                         Proti: 0                                    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 11 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2022      

Vyjadrenie:   Materiál prezentoval Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 24/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 12 

Prítomní: 13 

Za: 13                                          Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 12 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2022                   

Vyjadrenie:   Materiál prezentoval Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 25/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 13 

Prítomní: 13 

Za: 13                                         Proti: 0                                    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 13 

Rôzne  

Diskusia: K bodu neboli žiadne návrhy na prerokovanie. 

 

 

K bodu č. 14 

Záver                                             

                                            

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

.....................................................     ..................................................... 

    Ing. Martin Sokol               Ing. František Petro 

 tajomník komisie                 predseda komisie 


